
Razgovor o delegatskem
sistemu

Izvršni odbor krajevne
konference SZDL Gradišče je
27. februar ja tega leta organi-
ziral razgovor o delegatskem
sistemu, o vlogi in mestu de-
legata ter o nalogah družbe-
nopolitičnih organizacij ter
samoupravnih organov za
boljše delovanje delegacij.
Razgovor je vodil dr. Ciril Ri-
bičič, sodelovalo je veliko
število občanov, sedanjih de-
legatov in novih kandidatov
in je sodil v obravnavo ak-
tualnih tem v pripravah na
VIII. in XI. kongres ZK.

V uvodnih besedah so bile
obrazložene prednosti dele-
gatskega sistema pred odbor-
niškim. Sedaj dejansko izbira-
mo tiste, ki so nam podobni ali
enaki in ki bodo kot taki lahko
najbolj zastopali naše intere-
se. Naloga delegatov in dele-
gacij ni samo v tem, da deluje-
jo v skupščini, temveč V stalni
povezavi s sredinami, iz kate-

rih izhajajo. Delegat mora biti
tudi sam ustvarjalen. O tem,
kaj se je dogajalo v skupščini
in kako so bile sprejete odloči-
tve mora stalno obveščati sre-
dine, ki so ga izvolile.

Večina delegacij se še ni
uveljavila kot samostojna sa-
moupravna oblika delovanja
in tudi delavci in občani še
vedno raje ubirajo druga pota,
da opozarjajo na svoje proble-
me (pisma bralcev, telefoni
itd.)- Da premostimo tako sta-
nje je potrebno, da družbeno-
politične organizacije, samou-
pravni organi, komisije in dru-

gi organizirajo vedno več se-
stankov, razgovorov, sekcij,
problemskih konferenc,
skupnih sestankov delegacij,
ki bodo delegatom omogočali
boljše spoznavanje proble-
mov in tudi odločanje.

V drugem delu razgovora je
dr. Ciril Ribičič odgovarjal na
praktična vprašanja, ki zade-
vajo letošnje volitve. Nasled-
nje predavanje bo o narodnoo-
svobodilnem boju v Angoli in
njenem sedanjem razvoju, na
kar občane že sedaj opozarja-
mo.
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